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Andrzej Bacza nie jest już przewodniczącym Rady Miasta. Wniosek kilku skoczowskich radnych został
przegłosowany na dzisiejszej sesji Rady Miasta.

Czwartkowa Sesja Rady Miasta Skoczowa nie okazała się być szczęśliwym dniem dla Andrzeja Baczy, byłego już
przewodniczącego Rady. Dwudziesty piąty punkt, prawie sześciogodzinnego spotkania dotyczył odwołania go z
pełnionej funkcji. Radni, którzy podpisali się po wnioskiem o jego odwołanie bardzo krótko opisali wniosek. Mowa w
nim m.in. o skłócaniu radnych i mieszkańców. 
Głosy składane przez radnych zliczała komisja skrutacyjna. - To niezbyt przyjemny moment. Miałem nadzieję, że
Rada przetrwa do końca kadencji w niezmienionym składzie – stwierdził Leszek Krzempek, przewodniczący komisji.
Przewodniczącego odwołano niewielką przewagą głosów. Spośród dziewiętnastu przybyłych na sesję radnych za
odwołaniem przewodniczącego głosowało dziesięciu, przeciwko odwołaniu ośmiu, wstrzymała się od głosu jedna
osoba. Dwóch radnych było nieobecnych na sesji. Po ogłoszeniu wyników Andrzej Bacza podziękował wszystkim
radnym za wspólną, trzyletnią współpracę. 
Kto nowy zasiądzie w fotelu przewodniczącego? Tego jak na razie nie wiadomo.

Posłuchaj argumentacji jednego z wnioskodawców odwołania przewodniczącego. Mówi radny Bogusław Moczała
POSŁUCHAJ

Posłuchaj, byłego już, przewodniczącego Andrzeja Baczy.
POSŁUCHAJ

 

Zobacz wcześniejszy artykuł:
Andrzej Bacza pożegna się z fotelem przewodniczącego?

Dziewanna Kusińska (JB)
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